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Antwoorden op de vragen van het lid Hamer (PVDA) aan de minister van 
Onderwijs, Cultuur en Wetenschappen over het Rhedens Lyceum 
 
Antwoord 1, 2 en 3 
Het klopt dat er nog geen commissie is ingesteld in verband met de verplaatsing 
van het havo/vwo van het Rhedens. Inmiddels bent u bij brief van 10 maart 2003 
op de hoogte gesteld van het verzoek aan de heer Esmeijer Gedeputeerde van de 
provincie Gelderland. Ook is er overleg geweest met de heer Esmeijer. Binnen 
enkele weken wordt geïnventariseerd of er bereidheid bestaat bij de 
schoolbesturen om tot een oplossing te komen via een commissie (aan wiens 
uitspraak schoolbesturen zich willen binden) dan wel op een andere wijze. 
 
Intussen is de regio rond het Rhedens volop bezig om alle mogelijkheden voor een 
convenant te onderzoeken; het betreft het schoolbestuur van het Rhedens, de 
besturen van omliggende scholen en de betrokken gemeenten.  
 
Ik heb mij graag bereid verklaard tot overleg met het Rhedens, de omliggende 
scholen en betrokken gemeenten op basis van een concept-convenant.  
Vooralsnog houd ik dus de mogelijkheid open van een convenant zonder 
tussenkomst van een commissie omdat het de snelste weg naar een oplossing zou 
kunnen zijn.  
Valt de mogelijkheid van een convenant af, dan koers ik aan op een commissie.  
 
Antwoord 4 
Ja 
 
 
De minister van Onderwijs, Cultuur en Wetenschappen, 
 
 
 
 
(Maria J.A. van der Hoeven) 


